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Zápis č. 11/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání:  18.12.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni:  V. Anděl, T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, L. Ott, 

F. Pluhař, J. Vik, V. Klár, J. Holčík 
Omluveni: L. Ruprich 
Příští zasedání: 15.1.2025 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Hospodaření KVS za rok 2024 – předběžná zpráva 
3. Okresní a krajské volební konference ČVS 
4. Plán práce výboru KVS na 1. pololetí 2025 
5. Volejbalová akademie 
6. Seminář rozhodčích 
7. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.6.). 
J. Kmoníček rozeslal členům výboru a dále rozešle okresům. Připomínky budou řešeny na 
příštím zasedání výboru. J. Kmoníček ještě dodat, že si je vědom toho, že oblasti PR 
a komunikace by měly být řešeny podrobněji. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu, uložen úkoly nové. 
Úkol 1/11/2024:  Prostudovat návrh strategie a případné připomínky rozeslat 

  členům výboru do pátku před lednovým zasedáním KVS. 
Termín:   10.1.2025 
Odpovídá/odpovídají: členové výboru KVS 

 
Úkol 2/11/2024:  Rozeslat dokument k připomínkování do okresů. 
Termín:   20.12.2024 
Odpovídá/odpovídají: J. Kmoníček 

 

• 2/09/2024 – Informovat na listopadovém, prosincovém a lednovém zasedání KVS o vývoji 
v počtu zaplacených členských příspěvků (V. Nidrle, 8.1.). 
Hranice 2.400 příspěvků byla dosažena a překročena, nicméně překročit hranici vyšší, tedy 
2.700 příspěvků, není reálné. Každopádně V. Nidrle předal dvě tabulky, jednu srovnávající 
vývoj počtu zaplacených členských příspěvků od sezóny 2021-22 až doposud a druhou 
srovnávající počty zaplacených členských příspěvků v jednotlivých krajích za období 1.7. 
2024 až 18.12.2024. 
Úkol trvá. 

• 1/10/2024 – Připravit a odeslat mail předsedům OVS (J. Vik. V. Nidrle, 20.11.). 
Odpovědi došly z okresů Jičín (souhlas s kandidaturou V. Nidrleho), Náchod (souhlas 
s kandidaturou všech, kdo kandidovat do výboru, resp. KRK ČVS chtějí) 
Úkol splněn částečně, vyřazuje se ze zápisu, uložen úkol nový. 

Úkol 3/11/2024: Odpovědět na mail týkající se souhlasu s kandidaturou 
stávajících členů výboru, resp. navrhnout kandidáty další. 
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Termín:   15.1.2025 
Odpovídá/odpovídají: předsedové OVS Hradec Králové, Rychnov n. K. a Trutnov 

 

• 2/10/2024 – Vyžádat si podklady pro sestavení volejbalových životopisů osobností 
navrhovaných na vyznamenání ČVS v roce 2025 (J. Vik, 18.11.). 
Vyžádáno, odesláno – viz úkol z termínovníku do 5.12. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/10/2024 – Rozeslat družstvům dospělých i mládeže upozornění, že do elektronického 
zápisu je nutné vyplňovat jméno rozhodčího zápasu (J. Vik, 18.11.). 
Rozesláno mailem, některá družstva se ptala na možnost údaj do zápisů zpětně doplnit. 
U několika málo družstev zřejmě problém trvá, V. Anděl zjistí případné chybující a osloví 
je přímo. 
Úkol 4/11/2024: Zjistit v zápisech, zda problém s nevyplňováním jména 

rozhodčího nepřetrvává a pokud ano, oslovit přímo ty, kteří údaj 
nevyplňují. 

Termín:   31.12.2024 
Odpovídá/odpovídají: V. Anděl 

 
Dále V. Anděl uvedl, že se mu nelíbí princip, kdy je možné zápis uzavřít bez podpisů – 
budeme problémy sledovat a potom oslovíme Ing. Ira najednou. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 4/10/2024 – Projednat připomínky k poslednímu srazu U14Z a informovat o řešení na 
prosincovém zasedání výboru (J. Lejsek, 18.12.). 
J. Lejsek si od L. Rupricha vyžádal konkretizaci připomínek, byly celkem tři (nedostatečná 
informovanost trenérů, metodický plán a koncepce akademie a způsob hrazení nákladů 
účastníky srazů. Připravil a L. Ruprichovi odeslal odpověď. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 5/10/2024 – Rozeslat přítomným členům výboru mail a na základě jejich odpovědí reagovat 
(J. Vik, 17.11.). 
Nebylo třeba reagovat, 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 5.12.:  
8. Přehled udělených vyznamenání v rámci KVS (med. O. Koutského, čestný člen KVS) 

a návrhy na ocenění v rámci ČVS. 
Odesláno a ze strany ČVS potvrzeno. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2025 – do 15.1.:  
1. Vyúčtování dotací – program organizace sportu, program talent – J. Kmoníček 

zpracuje, dohodne s J. Vikem způsob odeslání. 

ad 2 – Hospodaření KVS za rok 2024 – předběžná zpráva 
J. Kmoníček předložil zprávu o vývoji k 10.12.2024 písemně, v tomto okamžiku očekává 
přebytek v řádu jednotek desetitisíců. Na lednovém zasedání výboru předloží plán na rok 
2025. 
Úkol 5/11/2024: Předložit návrh rozpočtu na rok 2025. 
Termín:   15.1.2025 
Odpovídá/odpovídají: J. Kmoníček 
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ad 3 – Okresní a krajské volební konference ČVS 
Rekapitulace - všechny valné hromady jsou volební a musí proběhnout presenčně. Termín pro 
valné hromady okresní je do 28.2.2025. Termín pro valnou hromadu krajskou již byl vybrán, 
a to pátek 11.4.2025 v 17.00 hodin v prostorách TJ Slavia Hradec Králové. Valná hromada 
ČVS se uskuteční v sobotu 24.5.2025, zřejmě v Praze.  

Okresní volejbalové svazy mají za povinnost svolat VH písemně nejpozději jeden měsíc 
předem, krajský svaz rovněž písemně nejpozději tři měsíce předem. Počty delegátů s hlasem 
rozhodujícím budou sděleny dle statistiky zaplacených členských příspěvků k 1.1.2025. Ze 
současného počtu plateb lze předpokládat, že náš KVS bude mít v Praze devět delegátů 
s hlasem rozhodujícím. 

Průběhem a zajištěním všech VH se bude výbor KVS zabývat na lednovém zasedání. 

Výbor Kh KVS vyhlašuje konání valné hromady Kh KVS na 11.4.2025 od 17:00 do 
zasedací místnosti TJ Slavia Hradec Králové. Klíč pro stanovení počtů delegátů z okresů 
bude stanoven po definitivním vyhodnocení počtu zaplacených členských příspěvků a bude 
okresům rozeslán po schválení na lednovém zasedání výboru KVS. 

ad 4 – Plán práce výboru KVS na 1. pololetí 2025 
V. Nidrle předal návrh písemně, výbor KVS s návrhem souhlasí. Zasedání se budou konat 
v druhou středu v měsíci, ale tentokrát se třemi výjimkami - v lednu a únoru to bude středa 
třetí, v dubnu bude potom zasedání výboru v pátek 11.4., kdy bude v 15:30 předcházet valné 
hromadě KVS.  Na středu 18.6.2026 je plánováno vyhlášení nejlepších mládežnických 
volejbalistek a volejbalistů. 

ad 5 – Volejbalová akademie 
Plnění uložených úkolů: 
- úkoly uložené 11.6.: 

o připravit statut volejbalové akademie včetně etického kodexu – J. Lejsek do 31.10. – 
odloženo, bude řešeno s novým vedením kraje, 

o zajistit možnosti uzavření memoranda – J. Lejsek do 30.11. – odloženo, bude řešeno 
s novým vedením kraje, 

- úkoly uložené 10.7.: 
o zajistit přípravný materiál k vytvoření nového spolku/nadačního fondu volejbalové 

akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 31.8., k tomu J. Kmoníček – podle jeho názoru 
by se mělo jednat buď o formu nadačního fondu, nebo zapsaného ústavu (dřívější 
obecně prospěšná společnost), za nejpřijatelnější variantu ale stále považuje to, že by 
akademie spadala přímo pod KVS, 

o zajistit podání žádosti v programu česko-polské spolupráce – J. Lejsek do 31.10. – 
žádost podána, výbor KVS souhlasí s proplacením faktury za zpracování žádosti ve 
výši 19.965 Kč, 

- úkoly uložené 18.9.: 
o zajistit jednání s novým vedením kraje – J. Lejsek, V. Nidrle do 30.11. – zatím odloženo, 

bude řešeno po prvním jednání sportovního výboru, 
- úkoly uložené 13.11.: 

o zajistit setkání všech trenérů akademie ke zhodnocení fungování za první čtvrtletí – 
J. Holčík do 15.12. – jednání proběhlo ve středu 8.12., zúčastnili se hlavní trenéři 
s výjimkou T. Erbena, toho zastupoval J. Holčík, shodli se na tom, že chtějí zapracovat 
na zvýšení počtu trenérů účastnících se srazů, budou rádi za jejich zpětnou vazbu, 
snahou je sjednotit metodiku v rámci kraje, 

o informovat o průběžném vzdělávání trenérů akademie – J. Holčík do 15.12. – 
skutečností je, že dostat někoho na pořádané akce je dnes dost složité, ale zúčastnili 
se seminářů v Kutné Hoře a Brně, účast by ale chtěli navýšit, program vystavený na 
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webu je průběžně aktualizován, 
o připravit čtvrtletní propagační report akademie – J. Klimeš do 15.12. – odloženo, bude 
řešeno po první lednové akci, 

o připravit rozpočet akademie na rok 2025 – J. Lejsek, J. Kmoníček do 15.1. – bude 
řešeno v rámci přípravy rozpočtu KVS na rok 2025 – viz uložený úkol 5/11/2024. 
J. Kmoníček k tomu dodal, že bychom měli mít připraven i scénář pro pomoc s úhradou 
části nákladů pro sociální případy. 

ad 6 – Seminář rozhodčích 
Diskutováno již na minulém zasedání. V. Anděl vznesl dotaz na R. Činátla, zda jsou nějaké 
změny v pravidlech – zatím ne, možná budou před koncem roku. 

ad 7 – Různé 
V. Nidrle: 
- Informace z videoporady s předsedou ČVS (proběhla 18.12. od 9:00): 

o Bylo diskutováno využívání elektronických zápisů, stav v našich krajských soutěžích je 
zvládnutý včetně řešení krizových situací, k tomu J. Lejsek doplnil informaci 
o minivolejbalu a avizoval, že bude nutné sjednotit názvy jednotlivých soutěží a turnajů, 

o Kafkův memoriál se uskuteční v Havlíčkově Brodě, pořadatel pro memoriál Myslíkův 
se stále hledá (Slavia se nepřihlásila, protože v té době bude probíhat oprava 
palubovky po škodní události), 

o od 1.1.2025 má platit nový soutěžní řád beachvolejbalu, měl by v něm být zakotven 
princip, že pokud se někdo beachvolejbalových akcí chce účastnit, musí mít souhlas 
mateřského klubu vyznačený ve VISu, 

o Marek Pakosta byl zvolen do správní rady FIVB. 

J. Lejsek: 
- Požádal o zřízení pasivního přístupu k účtu ve FIO bance pro sebe a J. Holčíka – výbor 

KVS souhlasí, stačí dostavit se s někým, kdo už přístup k účtu má. 

V. Klár: 
- Předal zápis ze zasedání KRK KVS a komentoval ho – u některých faktur nejsou seznamy 

účastníků akce, nutno dodávat alespoň jmenný seznam i bez podpisů účastníků, byla 
zjištěna jedna faktura za zahraniční stáž, která nám nebyla zaplacena. Vyslovil 
spokojenost s činností hospodáře, který v první řadě zajistil kladný výsledek letošního 
hospodaření. 

J. Holčík: 
- Informace o stavu přihlášení se k organizaci beachvolejbalového turnaje v Hradci Králové 

– J. Meruna již podal žádost o udělení výjimky z hlediska rozměrů hřišť (tři by byla 
regulérní, hřiště rozcvičovací by bylo menší proti požadovaným rozměrům). Předpokládá 
se schválení, do blízké budoucnosti se připravují stavební úpravy, aby sportoviště 
požadavkům pravidel vyhovovalo.  

V. Anděl: 
- Do listiny rozhodčích přibyl nově vyškolený Jan Škop z Rychnova n. K. (teoretickou část 

absolvoval na školení pořádaném Středočeským KVS, praktickou u nás na turnaji U18 
v Červeném Kostelci). 

- O trička pro rozhodčí požádalo dvanáct zájemců, domluví s J. Kmoníčkem, jakou pořídit 
zásobu triček navíc, 
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T. Jirásek: 
- Navrhuje uvažovat o zřízení administrativního útvaru (profesionální, zatím 

s nedefinovaným objemem), který by sloužil i potřebám okresů. K tomu V. Nidrle – okres 
Jičín si vystačí se svými kapacitami. 

F. Pluhař: 
- Školení trenérů vypíšeme, po Novém roce rozešla informaci a pozvánku. Termínově se 

jedná o 12. – 16.6. a 18 – 20. 6., J. Lejsek zjistí, zda by teoretickou část bylo možné 
uspořádat on-line formou. 
Úkol 6/11/2024: Zjistit, zda je možné uspořádat část školení trenérů on-line 

formou. 
Termín: 15.1.2025 
Odpovídá/odpovídají: J. Lejsek 

J. Vik: 
- Propozice zimního poháru byly rozeslánu, přihlašování bylo v pátek 13.12. urgováno a ke 

dnešnímu dni jsou přihlášena družstva žen Chlumce, DTJ, Kvasin a Pouchova a mužů 
Stěžer, VK HK B a Lokomotivy HK. Obeslána byla i družstva, která se dříve účastnila 
krajských soutěží (muži Chlen, ženy Žacléře a Pecky). 

 
 
 
 
Zapsal: J. Vik 


